

韩永，男，博士，副教授，硕士生导师，安徽省怀远县人。

1999年7月毕业于合肥工业大学精密仪器系（现已更名为仪器科学与光电工程学院）检测技术与仪器仪表专业，获工学学士学位；2002年7月毕业于中国科学院安徽光学精密机械研究所国家863计划大气光学重点实验室（现为大气成分与光辐射中科院重点实验室）光学专业，获理学硕士学位；在攻读硕士学位期间曾分别在中国科学技术大学物理系和中国气象局国家卫星气象中心卫星气象研究所学习研究生基础课和做科研项目一年；2002年8月至2004年2月在中国科学院海洋研究所海洋环境工程技术研究与发展中心工作；2007年3月毕业于中国科学院合肥物质科学研究院安徽光学精密机械研究所大气成分与光辐射中科院重点实验室光学专业，获理学博士学位；2007年4月24日进入南京大学大气科学学院大气探测岗位工作，主讲本科生学科核心课程《地球大气综合探测》；2008年6月23日-2010年12月31日在中国科学院大气物理研究所中层大气与全球环境探测实验室做博士后研究工作（大气科学专业）；2008年加入93学社；2009年12月31日晋升南京大学大气科学副教授职称，研究方向为大气物理与大气探测，岗位编号AP2009092；2010年被学校聘为硕士生导师；同年被选为江苏省气象学会大气探测与电子技术专业委员会委员。2011年1月4日入选南京大学青年骨干教师培养计划，同年被选为中国气象学会大气探测与仪器委员会委员。

Yong HAN received a B.S. degree in Engineering Science from Hefei University of Technology, Hefei, China, in 1999, and an M.S. and Ph.D. degrees in Atmospheric Physics from Key Laboratory of Atmospheric Composition and Optics Radiation, Anhui Institute of Optics and Fine Mechanics, Chinese Academy of Sciences(CAS), Hefei, in 2002 and 2007, respectively. He studied in the Department of Physics, University of Science and Technology of China and National Satellite Meteorological Center, China, in 2000 and 2002, respectively. In 2003, he worked in the R&D Center for Marine Environmental Engineering, Institute of Oceanology, CAS. In 2008, He joined Jiu San (SEPT.3RD) Society. At present, he was a lecturer (from 2007 to 2009) and is now an associate professor in the School of Atmospheric Sciences, Nanjing University. And he worked as a Postdoctoral Researcher in the atmospheric science, Key Laboratory of middle Atmosphere and Global Environment Observation (LAGEO), Institute of Atmospheric Physics, CAS, Beijing, China(from 2008 to 2010). His research interests are in remote sensing, radiative transfer, atmospheric sounding and modeling of optical and radiative properties of clouds and aerosols in climates and environments. He is giving a lecture of the *Earth Atmosphere Sounding* (in Chinese), which is a professional foundation required course for undergraduate of the School of Atmospheric Sciences, Nanjing University.

Address:

地址:

School of Atmospheric Sciences
Nanjing University
22 Hankou Road
Nanjing 210093
P. R. China

- 南京大学
- 大气科学学院
- 南京市汉口路22号
- 邮编 210093

Phone: +86-25-83595302

Fax: +86-25-83593084

Email: HanYong@nju.edu.cn

打印简历

关闭窗口